

## (惠州)代理声明阿根廷(ARGENTINA)使馆加签

产品名称	(惠州)代理声明阿根廷(ARGENTINA)使馆加签
公司名称	深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部
价格	55.00/份
规格参数	
公司地址	深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B栋1楼
联系电话	15913941040

## 产品详情

阿根廷(ARGENTINA)使馆加签销售声明有没有加急办理，在为办理大使馆认证大费周章吗？咨询办理热线：15913941040 程丹;深圳杰鑫诚信息咨询有限公司为您服务！多年大使馆认证作经验，加签快费用低，免去烦琐中转流程！

(惠州)代理声明阿根廷(ARGENTINA)使馆加签

联系人：程丹 15913941040 QQ：2623880699

Does the Chinese embassy need to sign the notarization documents issued by the foreign embassy in China for its own citizens?

Answer: The notarized documents issued by foreign embassies in China or embassies in the Mainland and Hong Kong and Macao for their own nationals can be used in the mainland of China and Hong Kong and Macao, without the need to apply for the Chinese embassy to sign.

外国驻华使馆为其本国公民出具的公证文书是否须中方使馆加签？

答：外国驻华使馆或驻内地及港澳使馆为其本国公民出具的公证文书，可径在我国内地和港澳地区使用，无须办-理中方使馆加签。

Foreign Embassy Office in China-the Chinese Embassy will sign the requirements for relevant documents.

(1) Different countries have different requirements for foreign-related notaries/documents, related certificates or documents used in the country. When you apply to the foreign-related notary office to handle the notarization/documents, you should first clearly inform the document that you want to send To use the country, purpose and other relevant information, so that notary agencies can accurately issue certificates.

(2) Each country has different regulations on the validity of various notarizations/documents. For example, Italy requires a marriage notarization/document to be valid for 3 months, Argentina requires a notarized notarization/document to be valid for 2 months, and Austria requires a notarized notarization/document to be valid. Valid for 1 month, etc. In view of this, please do it in a timely manner according to the relevant requirements and needs-sign the embassy and use it as soon as possible after the handling.

外国驻华使馆办-理使馆加签对有关文书的要求.

(一) 不同country对送往该国使用的涉外公证/书、相关证明或单据有不同要求，当您在向涉外公证处提出办-理公证/书的申请时，应先明确告知文书拟送往使用的country、使用目的及其他相关信息，以便公证机构准确出证。

(二) 各个country对各种公证/书的时效有不同的规定，如意大利要求结婚公证/书有效期为3个月，阿根廷要求未刑公证/书2个月有效，奥地利要求未刑公证/书1个月有效，等等。鉴此，请您根据有关要求和需要及时办-理使馆加签，并在办-理后尽快使用。

土耳其做出口商登记表(Export Registry Form) 加签：

应提交营业执照副本、登记证、对外贸易经营者备案登记表的复印件。

产地证和INV必须一起加签的country：

阿联酋、伊朗、卡塔尔、黎巴嫩、约旦、叙利亚。

特别注意事项：

近期，以下country使馆加签，需先通过电话或QQ咨询并进行预先审核，经确认无误后，再提交材料：  
伊朗、印度、印度尼西亚、哥伦比亚、卡塔尔、科威特、约旦、黎巴嫩、利比亚、叙利亚、巴基斯坦、玻利维亚、俄罗斯

凡因未经预审，导致加签文件不合格、退件、补件、延期等后果，申办企业自行承担。